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Kaupunginvaltuusto § 71 8.5.2017 

Tekninen lautakunta § 73 8.5.2018 

 

 Asianro 550/10.03.01.01/2017 

§ 176 

Valtuutettu Jonni Moislahden ym. valtuutettujen aloite koskien kuplahallin raken-

tamista 

 

Päätöshistoria 

 

Kaupunginvaltuusto 8.5.2017 71 §  

 

 ”Valtuutettu Jonni Moislahti jätti seuraavan aloitteen: 

 

 ”Raisio on vireä urheilukaupunki ja meillä onkin todella iso kirjo erilaisia kau-

punkilaisia liikuttavia urheiluseuroja. Kaupunki tarjoaa omissa kiinteistöissään 

hyvät puitteet monien eri lajien harrastamiseen, kuten Ulpukka, Kerttulan lii-

kuntahalli ja koulujen liikuntasalit sekä tietysti myös lukuisat ulkourheilupaikat, 

pururadat, jne. 

 

Talviaikaiseen harrastamiseen ja harjoitteluun kaupungissa harrastepaikka-

kirjo kapenee huomattavasti kesä-aikaisesta. Kerttulan KHT-kentälle onkin jo 

useissa valtuustoaloitteissa ideoitu talvikäytön mahdollistavaa lämmitystä. 

Tätä ei ole kuitenkaan investoinnin kalleudesta johtuen toteutettu. 

 

Kaupungissa on toteutettu yhteistyössä eri lajien kanssa järjestelyitä, joissa 

vuoroja käyttävät seurat ovat osaomistajina halliyhtiöissä mukana. Tällaisia 

ovat mm. jäähallit ja tennishalli. Näin kaupungin käyttö- ja investointikustan-

nuksia saadaan jaettua suoraan käyttäjille. 

 

Ns. kuplahalli keinohiekkatekonurmen päälle mahdollistaa monipuolisen talvi-

harjoittelun eri lajeille. Kustannukset ovat myös huomattavasti edullisemmat 

kuin kiinteän urheiluhallin rakentamisessa. 

 

Ehdotan että kaupunki selvittää mahdollisuudet kuplahallin rakentamiselle ja 

operoinnille, joko jonkun olemassa olevan KHT-kentän tai uuden rakennetta-

van KHT-kentän päälle, seurojen kanssa yhdessä perustettavan yhtiön lu-

kuun. 

 

Raisiossa, 8.5.2017 

 

Jonni Moislahti Helena Sukari 

Seija Sorsavirta Elisa Vuorinen 

Tuija Hyytiä  Jari Salonen 

Heikki Laine  Janette Broberg 

Eeva Savola  Risto Nikkonen 

Riikka Visa  Jyrki Aaltonen 
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Sirpa Ek  Janne Laulumaa 

Kimmo Kosonen Juha Hellsten 

Kalle Myllymäki” 

  

Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle valmistelta-

vaksi.” 

 

Kaupunginhallitus 29.5.2017 182 § 

 

”– – Kaupunginhallitus lähettää – – valtuutettu Jonni Moislahden aloitteen 
koskien kuplahallin rakentamista teknisen keskuksen valmisteltavaksi – –” 
 

 

Tekninen lautakunta 8.5.2018 73 §  

 

  Tekninen johtaja Antti Korte 2.5.2018: 

 

Valtuutettu Jonni Moislahti ym., on ehdottanut, että kaupunki selvittää mah-

dollisuudet kuplahallin rakentamiselle ja operoinnille, joko jonkun olemassa 

olevan KHT-kentän tai uuden rakennettavan KHT-kentän päälle, seurojen 

kanssa yhdessä perustettavan yhtiön lukuun. 

  

Kaupunki on talousarvion 2018 yhteydessä päättänyt Vaisaaren lähiliikunta-

paikkahankkeen toteuttamisesta vuosien 2018 ja 2019 aikana (KV 13.11.2017 

§ 190). Hankkeessa parannetaan koulun ympäristön liikunta-alueita lisää-

mällä liikuntalaitteita sekä laajennetaan koulun pihaa. Alueen liikenneturvalli-

suutta parannetaan jäsentämällä kevyen liikenteen kulkua alueella sekä kehit-

tämällä pyörä- ja mopopysäköintiä. 

  

Hanke on tarkoitus toteuttaa kahdessa vaiheessa siten, että ensimmäisessä 

vaiheessa, kesällä 2018, parannetaan liikenneturvallisuutta ja koulun vieressä 

oleva hiekkakenttä saneerataan kumihiekkatekonurmikentäksi (KHT-kenttä). 

  

Saneeraustyön yhteydessä otetaan huomioon, että uuden KHT-kentän päälle 

on tarvittaessa mahdollista rakentaa talvikäyttöön sopiva ylipainehalli. Kau-

pungin vapaa-aikapalvelut on tukenut paikallisia seuroja ylipainehallin alusta-

vassa suunnittelussa ja kaupunginjohtaja on myös käynyt keskusteluja hank-

keen edellytyksistä. Tässä vaiheessa asian selvittäminen on kesken. 

 

Päätösehdotus Tekninen johtaja Antti Korte 

 

Tekninen lautakunta antaa Jonni Moislahden ym. valtuustoaloitteeseen edellä 

olevan vastauksen. 

 

Päätös Harri Seikolan esityksestä tekninen lautakunta päätti yksimielisesti antaa 

Jonni Moislahden ym. valtuustoaloitteeseen edellä olevan vastauksen täyden-



Raision kaupunki Pöytäkirja   3 (3) 
   

   

Kaupunginhallitus 21.05.2018  

 

nettynä siten, että seurojen kanssa käytävien neuvotteluiden lisäksi tulee sel-

vittää mahdollisuus ylipainehallin rakentamiseen kaupungin omana investoin-

tina. 

 

 

 

Päätösehdotus Kaupunginjohtaja Ari Korhonen 

 

Kaupunginhallitus päättää 
 

 merkitä aloitteeseen annetun vastauksen tiedokseen ja 

 saattaa sen valtuuston tietoon ja esittää valtuustolle, että se toteaa aloit-

teen loppuunkäsitellyksi.  

 
Pöytäkirja tämän asian osalta tarkastetaan heti. 

 

Päätös  

Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
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